

中国畜牧杂志

5

2011

第47卷第5期

半月刊

遗传育种

安卡鸡 *TLR4* 基因外显子 2 多态性及其与经济性状的关联分析

..... 刘 艳,常国斌,包文斌,王克华,张学余,陈国宏(1)

猪 *ATGL* 基因 5'调控区的 *SNPs* 检测及生物信息学分析

..... 华绪川,张立凡,蒋晓玲,翟继鹏,徐宁迎,张金枝(5)

16 个微卫星基因多态性及其与绍兴鸭开产体重的关联分析

..... 任晋东,陶争荣,沈军达,田 勇,朱志刚,卢立志(9)

鹌鹑黑素皮质素受体 -4 基因的克隆与序列分析

..... 付 晶,宁方勇,杜智恒,杨春山,白秀娟(13)

繁殖生理

籽鹅卵巢组织中 *FTH* 和 8 个新 *ESTs* 的定量研究

..... 康 波,姜冬梅,刘本君,杨焕民(16)

牛输卵管上皮细胞的纯化培养与生长特性研究

..... 吕自力,石国庆,王 亮(19)

营养饲料

叶酸水平对断奶仔猪生长性能及血清织中蛋白质代谢的指标影响

..... 杨光波,陈代文,余 冰(24)

发酵棉粕对肉鸡生长性能、血清生化指标及免疫功能的影响

..... 汤江武,吴逸飞,孙 宏,姚晓红,王 新(29)

低蛋白日粮下赖氨酸水平对生长猪氮平衡和生长性能的影响

..... 鲁 宁,易学武,譙仕彦(34)

ZHONGGUO XUMU ZAZHI

承办 中国农业大学动物科学技术学院 北京博亚和讯农牧技术有限公司

利用全消化道灌注营养技术研究蛋氨酸水平与生长绵羊血浆总蛋白之间的
关系 李 冲,赵广永,马松成,丁希宏,李 兵(39)

日粮营养水平对爱拔益加肉鸡和北京油鸡肌肉代谢与品质特性的影响
..... 赵景鹏,赵桂苹,郑麦青,陈继兰,文 杰(42)

杂粕型日粮对断奶犊牛生长性能和血液生化指标的影响
..... 艾大伟,王之盛,周安国(46)

动物保健

牛膝多糖对免疫应激仔猪生长性能、炎性介质和内分泌激素的影响
..... 朱惠玲,刘玉兰,郭广伦,李 权(48)

苦参碱对断奶仔猪腹泻及胃肥大细胞的影响
..... 姚红艳,李诗举,李秀富,王群辉,夏先林,欧德渊(52)

动物生产

豆秸加工方式和用量对辽宁绒山羊日粮营养物质消化代谢的影响
..... 包布和,贾志海,张 微,朱晓萍(54)

TMR 中苜蓿干草长度对奶牛瘤胃发酵的影响
..... 郇彩霞,陈国宏,赵国琦(58)

不同类型丁酸钠在生产加工过程中的稳定性研究
..... 陈国顺,徐振飞,余 荣,赵芳芳,徐小芳(62)

综述

反刍动物双核滋养层巨细胞及其妊娠特异蛋白家族的研究进展
..... 周 璇,郭 宁,王振云,李惠侠,王根林(67)

Chinese Journal of Animal Science

Vol. 47, No. 5, 2011

Semi-monthly

Started in 1953

Mar. 10th, 2011

Supervised by: China Association for Science and Technology

Sponsored by: Chinese Association of Animal Science and Veterinary Medicine

Published by: Chinese Journal of Animal Science and Veterinary Medicine Co., Ltd

Address: College of Animal Science and Technology, China Agricultural University, Beijing 100193, China

Tel.: (86-10)62732723 62734608

Fax: (86-10)62734608

E-mail: zgxmzz@cau.edu.cn (Contribution)

adman@boyar.cn (Advertisement)

Website: <http://zgxm.chinajournal.net.cn>

Editor-in-Chief: Li De-fa

Administrative Vice Editor: Lai Chang-hua

Vice Editor: Zhu Shi-en

Director: Kong Ping-tao

Marketing Director: Zhu Xiao-juan

Chief Planner: Wang Bi-yong

Oversea Distributor: China International Book Trading Corp.

(Guo-Ji Shudian), P.O. Box 399, Beijing, China

Oversea P.O. Registration No. SM 452

Subscription Rate: US \$15.00 (per Copy)

US \$360.00(per Year)

For reproduction of any articles and pictures from Chinese Journal of Animal Science. Please indicate the source and send us a sample book.

Selected Contents

Genetics and Breeding

Polymorphism of Exon 2 of *TLR4* Gene and Its Correlation with Some

Commercial Traits in Anka Chicken

..... LIU Yan, CHANG Guo-bin, BAO Wen-bin,
WANG Ke-hua, ZHANG Xue-yu, CHEN Guo-hong(1)

SNPs Detection and Bioinformatics Analysis on 5' Regulatory Region of the

Porcine ATGL Gene HUA Xu-chuan, ZHANG Li-fan,

JIANG Xiao-ling, ZHAI Ji-peng, XU Ning-ying, ZHANG Jin-zhi(5)

The length Polymorphism of 16 Microsatellites Affects Body Weight at First Egg

in Shaoxing Ducks REN Jin-dong, TAO Zheng-rong,

SHEN Jun-da, TIAN Yong, ZHU Zhi-gang, LU Li-zhi(9)

Reproduction and Physiology

Quantitative Studies on Expression Level of FTH and Eight ESTs mRNA in the

Ovaries of Zi Geese

..... KANG Bo, JIANG Dong-mei, LIU Ben-jun, YANG Huan-min(16)

Nutrition and Feedstuff

Effects of Dietary Supplementation of Folic Acid on Growth Performance and

Indicators Related with Protein Metabolism of Serum and Tissues in Piglets

..... YANG Guang-bo, CHEN Dai-wen, YU Bing(24)

Effects of Fermented Cottonseed Meal on Growth Performance, Serum

Biochemical Parameters and Immunity of Broilers TANG Jiang-wu,

..... WU Yi-fei, SUN Hong, YAO Xiao-hong, WANG Xin(29)

Effects of Dietary Lysine Levels on Nitrogen Balance and Growth Performance of

Growing Pigs Fed Low Protein Diets Supplemented with Crystalline Amino

Acids LU Ning, YI Xue-wu, QIAO Shi-yan(34)

Relationship between Methionine Levels and Plasma Total Protein in Growing

Sheep Nourished by Total Intragastric Infusions LI Chong,

ZHAO Guang-yong, MA Song-cheng, DING Xi-hong, LI Bing(39)

Animal Health

Effects of *Achyranthes Bidentata* Polysaccharide on Growth Performance,

Inflammatory Parameters and Endocrine Hormones in Weaned Pigs after

Immunological Stress ZHU Hui-ling, LIU Yu-lan,

GUO Guang-lun, LI Quan(48)

Animal Production

Effects of Processing and Inclusion Level of Soybean Straw on Nutrient Digestion

and Metabolism in Liaoning Cashmere Goats

..... BAO Bu-he, JIA Zhi-hai, ZHANG Wei, ZHU Xiao-ping(54)

Effect of Particle Length of Alfalfa Hay in Total Mixed Rations on Rumen

Fermentation of Holstein Dairy Cows

..... WU Cai-xia, CHEN Guo-hong, ZHAO Guo-qi(58)

Review Papers

Advance in Ruminant Binucleate Trophoblast Giant Cells and Their Specific

Proteins Related to Pregnancy ZHOU Xuan, GUO Ning,

..... WANG Zhen-yun, LI Hui-xia, WANG Gen-Lin(67)